
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXII/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 11 marca 2010r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1405. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie                  

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

a) 1.Sprawy regulaminowe:                                                                                     

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                        

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

17 grudnia 2009r.,                                                                                          

d) przyjęcie protokołu z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu                      

w Goleniowie z dnia 21 stycznia 2010r.                                                                                             

2.Interpelacje i zapytania radnych.                                                                

3.Informacja nt. uzyskanych dochodów szkół i placówek 

oświatowych z działalności pozastatutowej w 2009r.                                                     

a) stanowisko Zarządu,                                                                                    

b) stanowiska Komisji.                                                                                      

4.Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli w szkołach 

publicznych prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne oraz 

szkołach i placówkach niepublicznych działających na terenie 

Powiatu Goleniowskiego.                                                                                                       

a) stanowisko Zarządu,                                                                                           

b)stanowiska Komisji.                                                                                     

5.Informacja nt. planowanych inwestycji do wykonania w 2010r.  

a)stanowisko Zarządu,                                                                                 

b)stanowiska Komisji.                                                                                     

6.Zapoznanie się ze stanowiskami wypracowanymi przez Zespół 
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Legislacyjny Związku Powiatów Polskich do stanowionego                          

w Polsce prawa.                                                                                                                       

7. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Goleniowskiego za 2009r.                                                                                                             

a) stanowisko Zarządu,                                                                                      

b) stanowiska Komisji.                                                                                                    

8. Sprawozdanie z realizacji średnich wynagrodzeń nauczycieli za 

2009r.                                                                                                   

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2009r.                           

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury 

za 2009r.                                                                                                                   

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i 

Oświaty za 2009r.                                                                                                          

12. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r.                                      

13. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                             

a) określenia wysokości nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 

oraz szczegółowych zasad jego przyznawania i wypłacania,                                                                                                                     

b) trybu udzielani8a i rozliczania dotacji szkołom publicznym 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom 

niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego,                                                     

c) założenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w 

Nowogardzie,                                                                                                                  

d) określenia zadać, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                                                        

e) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,                                                               

f) zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010r.,                                

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania wniosku Starosty 

Goleniowskiego o dofinansowanie kosztów wyodrębnienia w ramach 

Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii w Nowogardzie 

Centrum Aktywizacji Zawodowej,                                                                                                           

h) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2010r.                                                                                                                

i) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na 2010r.,                             

j) rozpatrzenia skargi,                                                                                                      

k) rozpatrzenia skargi,                                                                                                    

l) rozpatrzenia skargi,                                                                                              

ł) rozpatrzenia skargi,                                                                                    

m) rozpatrzenia skargi,                                                                                          

n) rozpatrzenia skargi,                                                                                       

o) rozpatrzenia skargi,                                                                                                               

p) rozpatrzenia skargi,                                                                                            
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r) rozpatrzenia skargi, 

s) rozpatrzenia skargi,                                                                                  

t) rozpatrzenia skargi,                                                                                            

u) rozpatrzenia skargi,                                                                                                       

w) rozpatrzenia skargi,                                                                                      

y) rozpatrzenia skargi                                                                                             

z) rozpatrzenia skargi,    

14. Blok informacyjny: 

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

- informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                          

15. Wolne wnioski.                                                                                       

16. Odpowiedzi na interpelacje.                                                  

17. Zamknięcie obrad.                                                                               

Ad.1.                                                                                                      

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXXII sesji 

Rady Powiatu, powitał radnych, przedstawiciela Straży Pożarnej, Straży 

Granicznej oraz nowego Komendanta Powiatowego Policji Pana Krzysztofa 

Targońskiego, pozostałych zaproszonych gości oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie Przewodniczący w oparciu o listę obecności stwierdził, że na Sali 

obrad jest 16 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Ad.1.b.                                                                                                                        

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady przedstawił porządek                           

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę?  

Starosta wprowadził pkt 8 w brzmieniu: Sprawozdanie z realizacji średnich 

wynagrodzeń nauczycieli za 2009r.   

Za zaproponowana zmianą radni głosowali jednogłośnie  

Następnie Starosta Tomasz Stanisławski poprosił o wycofanie z porządku 

obrad ppkt. e) i f) w pkt 12 i wprowadzenie w ppkt e) projektu uchwały                        

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.                                                                                    

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych.  

Do pkt 13 f) wprowadził projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu 

planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010r.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych.  
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Nowy ppkt g) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaopiniowania 

wniosku Starosty Goleniowskiego o dofinansowanie kosztów wyodrębnienia 

w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii w Nowogardzie 

Centrum Aktywizacji Zawodowej.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas wniósł 15 

projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg, z czego 10 skarg 

Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW” w Nowogardzie, 3 skargi Pana 

Marka Machnickiego, 1 skarga Pani Danuty Sędłak i 1 skarga Państwa 

Haliny i Mariana Cyganko.    

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 16 

radnych.  

Godz. 1205 przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira – stan Rady 17.  

Ad.1.c.                                                                                                                                  

Przewodniczący rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, iż protokół z XXX 

sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 17 grudnia 2010r. był do wglądu             

w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są uwagi do 

powyższego protokołu?  

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 16 głosami za, w obecności 17 radnych.   

Ad.1.d.                                                                                                 

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół z XXXI sesji Rady Powiatu              

w Goleniowie z dnia 21 stycznia 2010r. był do wglądu w Biurze Rady                     

i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są uwagi do niniejszego 

protokołu?  

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 17 głosami za, w obecności 17 radnych.   

Ad.2.  

1. Radny Mieczysław Bździuch zwrócił się o wyjaśnienie dlaczego oprócz 

opłaty za korzystanie z sali sportowej w ZSP w Goleniowie pobierana 

jest dodatkowa opłata za korzystanie z trybun. 

2. Radny Mieczysław Bździuch poprosił o jak najszybsze pomalowanie 

pasów drogowych na odcinku drogi powiatowej Załom – Pucice – 
Kliniska – Rurzyca w kierunku do Goleniowa. Radny dodał, iż brak 
tych pasów jest dużym utrudnieniem dla kierowców 

3. Radny Czesław Siwek zwrócił się do Starosty o podanie informacji kto 
z kadry kierowniczej Starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu 
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pracuje na dodatkowych etatach i czy jest zgoda pracodawcy na 

wykonywanie dodatkowej pracy.  
4. Radna Anna Fedorczuk-Smolira zwróciła się o podanie informacji, czy 

znajdujący się w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Goleniowie              
i Nowogardzie specjalistyczny sprzęt medyczny, który został zakupiony 
za duże pieniądze, gdzie ten sprzęt się znajduje, czy jest należycie 

wykorzystywany, kto go używa i czy zainwestowane środki w ten sprzęt 
służą społeczeństwu? 

5. Radny Zygmunt Heland zwrócił się z pytaniem do Starosty jakie są 
koszty „akcji zima” i czy zaplanowane środki, które są w dyspozycji 
naczelnika WDP wystarczą na zaplanowane remonty dróg?   

6. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z prośbą o przedstawienie planu 
remontu dróg powiatowych w roku bieżącym. 

 

Ad.3.                                                                                                    

Informacja nt. uzyskanych dochodów szkół i placówek oświatowych                    

z działalności pozastatutowej w 2009r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad.3.a.                                                                                                                     

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż przedłożony materiał został 

zaopiniowany przez Zarząd pozytywnie.  

Ad.3.b.                                                                                                              

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy materiał.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu  Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

powyższy materiał przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.4.                                                                                                                             

Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli w szkołach publicznych 

prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołach i placówkach 

niepublicznych działających na terenie Powiatu Goleniowskiego, stanowi zał. 

nr 4 do protokołu.    

Ad.4.a.                                                                                                                                   

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż przedłożone sprawozdanie 

zostało zaopiniowane przez Zarząd pozytywnie. 

Ad.4.b.                                                                                                     

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze sprawozdanie.  
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

Radny Józef Bednarz wyraził swój sprzeciw jeżeli chodzi praktykę szkół, 

które nie ujawniają swoich wyników matur, zdaniem radnego jest to 

nieuczciwe w stosunku do społeczeństwa.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.5.                                                                                                                    

Informacja nt. planowanych inwestycji do wykonania w 2010r. stanowi zał. 

nr 5 do protokołu.  

Ad.5.a.                                                                                                              

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż przedłożone sprawozdanie 

zostało zaopiniowane przez Zarząd pozytywnie. 

Ad.5.b.                                                                                                 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze sprawozdanie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.6.                                                                                                          

Opracowanie dot. stanowisk wypracowanych przez Zespół Legislacyjny 

Związku Powiatów Polskich do stanowionego w Polsce prawa stanowi zał. nr 

6 do protokołu.   

Rada przyjęła powyższe opracowanie do wiadomości.  

Ad.7.                                                                                                                    

Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2009r. 

stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad.7.a.                                                                                                             

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż przedłożone sprawozdanie 

zostało zaopiniowane przez Zarząd pozytywnie. 

Ad.7.b.                                                                                                            

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 
poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze sprawozdanie.  
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.8.                                                                                                                 

Sprawozdanie z realizacji średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2009r. 

stanowi zał. nr 8 do protokołu.   

Ad.8.a.                                                                                                             

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż przedłożone sprawozdanie 

zostało zaopiniowane przez Zarząd pozytywnie. 

Ad.8.b.                                                                                                           

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze sprawozdanie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.9.                                                                                                              

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Kazimierz Lembas przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2009r., które stanowi zał. nr 9 do 

protokołu.  

Ad.10.                                                                                                             

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Pan Mirosław Guzikiewicz  

przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji za 2009r., które stanowi 

zał. nr 10 do protokołu.   

Ad.11.                                                                                                    

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

przedstawiła Sprawozdanie z działalności Komisji za 2009r., które stanowi 

zał. nr 11 do protokołu.     

Ad.12.                                                                                                    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił Plan Pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2010r., który stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
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Ad.13.a.                                                                                                              

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego oraz szczegółowych zasad jego przyznawania i wypłacania, 

stanowiący zał. nr 13 do protokołu omówił Wicestarosta Tomasz Kulinicz.                                                                                                                     

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                   

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                       

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

określenia wysokości nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 

szczegółowych zasad jego przyznawania i wypłacania, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/307/10 stanowi zał. nr 14 do protokołu.    

Ad.13.b.                                                                                         

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom 

publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne oraz szkołom                        

i placówkom niepublicznym działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

również przedstawił Wicestarosta T. Kulinicz. Projekt uchwały stanowi zał. nr 

15 do protokołu.                                                      

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym prowadzonym przez 

osoby fizyczne i prawne oraz szkołom i placówkom niepublicznym 

działającym na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada glosowała jednogłośnie 

w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/308/10 stanowi zał. nr 16 do protokołu.    

Ad.13.c.                                                                                                          

W kolejnym punkcie Wicestarosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały                         

w sprawie założenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy                           

w Nowogardzie, który stanowi zał. nr 17 do protokołu.     
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Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

założenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Nowogardzie, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR XXXII/309/10 stanowi zał. nr 18 do protokołu.    

Ad.13.d.                                                                                                                        

Projekt uchwały w sprawie określenia zadać, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, stanowiący 

zał. nr 19 do protokołu omówił Starosta Tomasz Stanisławski.  

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie   

określenia zadać, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie,                        

w obecności 17 radnych.                                                                    

UCHWAŁA NR XXXII/310/10 stanowi zał. nr 20 do protokołu.    

Ad.13.e.                                                                                                                                                  

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej                          

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej omówił 

Starosta T. Stanisławski. Projekt uchwały stanowi zał. nr                                                               

21 do protokołu.  

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie   

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 

17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/311/10 stanowi zał. nr 22 do protokołu.    

Ad.13.f.                                                                                                     

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 

na 2010r., również omówił Starosta T. Stanisławski. Projekt uchwały stanowi 

zał. nr 23 do protokołu.                                

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie   

zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010r, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

 UCHWAŁA NR XXXII/312/10 stanowi zał. nr 24 do protokołu.    

Ad.13.g.                                                                                                    

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaopiniowania wniosku 

Starosty Goleniowskiego o dofinansowanie kosztów wyodrębnienia w ramach 

Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii w Nowogardzie Centrum 

Aktywizacji Zawodowej,  omówił Starosta T. Stanisławski. Niniejszy projekt 

uchwały stanowi zał. nr 25 do protokołu.                                                                                                            

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie  

zaopiniowania wniosku Starosty Goleniowskiego o dofinansowanie kosztów 

wyodrębnienia w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii 

w Nowogardzie Centrum Aktywizacji Zawodowej, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych.                                                                              



11 
 

UCHWAŁA NR XXXII/313/10 stanowi zał. nr 26 do protokołu.    

Ad.13.h.                                                                                                                 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2010r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010r., stanowiący zał. nr 27 do protokołu omówił 

Starosta T. Stanisławski.                                                                                                               

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                         

i Oświaty poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu połączonych Komisji Rewizyjnej                           

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie  

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. i zmieniająca uchwałę                      

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/314/10 stanowi zał. nr 28 do protokołu.    

Ad.13.i.                                                                                                   

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu                     

w Goleniowie na 2010r., stanowiący zał. nr 29 do protokołu przedstawił 

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc i zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby jeszcze coś dodać? 

Radna Gizela Rybicka zaproponowała, aby w miesiącu listopadzie 

zorganizować sesje Podsumowującą III kadencję Rady Powiatu w Goleniowie.  

Przewodniczący Rady przyjął te propozycje i poinformował, iż na pewno 

zorganizuje taką uroczystą sesję na koniec kadencji.  

Radny Kazimierz Lembas zaproponował, aby dodać w pkt 2 w miesiącu 

październiku zapis za lata 2006-2010.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na 2010r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR XXXII/315/10 stanowi zał. nr 30 do protokołu.    

W dalszej części sesji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas 

powiedział, że w tym momencie przedstawi w kolejności skargi wraz                           

z uzasadnieniami i tak zaproponował, iż w pierwszej kolejności przedstawi                     

i omówi projekty uchwał, które przygotowała Komisja Rewizyjna w sprawach 

rozpatrzenia skarg Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW”                                
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z Nowogardu (10 szt.). Zostały one przez Komisję pogrupowane ponieważ na 

pewne kwestie było składnych kilka skarg, dlatego też w jednej uchwale 

zawartych jest kilka skarg. Przewodniczący Komisji poinformował, że tych 

skarg wpływa bardzo dużo i przez ostanie dwa miesiące Komisja była 

zatrudniona tylko do ich rozpatrywania, spotykała się kilka razy, również                 

z pracownikami merytorycznymi ponieważ skargi czasem dotyczyły materii, 

która w pojęciu Komisji jest trudna do zrozumienia i z jednej strony skargi 

były rozpatrywane w kwestii stosowania procedur administracyjnych 

odnośnie ustawy Kodeks postępowania administracyjnego. Natomiast te 

skargi, w których zarzuty dot. prawa materialnego to te wymagały od Komisji 

zapoznania się z przepisami prawa geodezyjnego, które nie jest prawem 

łatwym, a ponadto część zarzutów poruszanych w tych skargach Komisja 

rozpatrywała już wcześniej gdyż sprawy związane z geodezją pojawiają się już 

po raz kolejny. Komisja Rewizyjna prowadziła konsultacje z Panem Starostą 

w kwestii wzmocnienia kadrowego PODGiK. Większość skarg Komisja uznała 

za bezzasadne.  

Ad.13.j.                                                                                                               

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” w Nowogardzie (oznaczenie skarg skarżącego) 

l.dz.P.G./73/09 z dnia 21.09.2009r., l.dz.P.G./108/2009 z dnia 16.11.2009r., 

l.dz.P.G./109/2009 z dnia 23.11.2009r., l.dz.P.G./137/2009 z dnia 

31.12.2009r. i l.dz.P.G./43/2010 z dnia 19.02.2010r., stanowi zał. nr 31 do 

protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow”                                

w Nowogardzie l.dz.P.G./73/09 z dnia 21.09.2009r., l.dz.P.G./108/2009                     

z dnia 16.11.2009r., l.dz.P.G./109/2009 z dnia 23.11.2009r., 

l.dz.P.G./137/2009 z dnia 31.12.2009r. i l.dz.P.G./43/2010 z dnia 

19.02.2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/316/10 stanowi zał. nr 32 do protokołu.    

Ad.13.k.                                                                                                   

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” w Nowogardzie (oznaczenie skarg skarżącego) 

l.dz.P.G./79/2009 z dnia 24.09.2009r., l.dz.P.G./103/2009 z dnia 

04.10.2009r., l.dz.P.G./112/2009 z dnia 23.11.2009r. i l.dz.P.G./137/2009                             

z dnia 31.12.2009r., stanowi zał. nr 33 do protokołu.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow”                                   

w Nowogardzie (oznaczenie skarg skarżącego) l.dz.P.G./79/2009 z dnia 

24.09.2009r., l.dz.P.G./103/2009 z dnia 04.10.2009r., l.dz.P.G./112/2009                 
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z dnia 23.11.2009r. i l.dz.P.G./137/2009 z dnia 31.12.2009r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXII/317/10 stanowi zał. nr 34 do protokołu.    

Ad.13.l.                                                                                                               

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skarg skarżącego) 

l.dz.P.G./90/2009 z dnia 22.10.2009r. stanowiący zał. nr 35 do protokołu.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skarg skarżącego) l.dz.P.G./90/2009 z dnia 22.10.2009r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.       

UCHWAŁA NR XXXII/318/10 stanowi zał. nr 36 do protokołu.    

Ad.13.ł.                                                                                                         

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skarg skarżącego) 

l.dz.P.G./91/2009 z dnia 27.10.2009r. stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skarg skarżącego) l.dz.P.G./91/2009 z dnia 27.10.2009r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/319/10 stanowi zał. nr 38 do protokołu.    

Ad.13.m.                                                                                                               

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./111/2009 z dnia 23.11.2009r. stanowi zał. nr 39 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./111/2009 z dnia 23.11.2009r., Rada 

głosowała 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/320/10 stanowi zał. nr 40 do protokołu.    

Ad.13.n.                                                                                                                            

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./142/2009 z dnia 31.12.2009r., l.dz.P.G./2/2010 z dnia 

02.01.2010r., l.dz.P.G./11/2010 z dnia 12.01.2010r., l.dz.P.G./41/2010                 

z dnia 19.02.2010r., l.dz.P.G./43/2010 z dnia 19.02.2010r. stanowi zał. nr 

41 do protokołu.    
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./142/2009 z dnia 31.12.2009r., 

l.dz.P.G./2/2010 z dnia 02.01.2010r., l.dz.P.G./11/2010 z dnia 12.01.2010r., 

l.dz.P.G./41/2010 z dnia 19.02.2010r., l.dz.P.G./43/2010 z dnia 

19.02.2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/321/10 stanowi zał. nr 42 do protokołu.    

Ad.13.o.                                                                                                                  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./146/2009 z dnia 31.12.2009r., l.dz.P.G./4/2010 z dnia 

11.01.2010r., l.dz.P.G./39/2010 z dnia 16.02.2010r., l.dz.P.G./42/2010                                         

z dnia 19.02.2010r., l.dz.P.G./47/2010 z dnia 19.02.2010r., stanowi zał. nr 

43 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./146/2009 z dnia 31.12.2009r., 

l.dz.P.G./4/2010 z dnia 11.01.2010r., l.dz.P.G./39/2010 z dnia 16.02.2010r., 

l.dz.P.G./42/2010 z dnia 19.02.2010r., l.dz.P.G./47/2010 z dnia 

19.02.2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/322/10 stanowi zał. nr 44 do protokołu. 

Ad.13.p.                                                                                                    

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./32/2010 z dnia 28.01.2010r. stanowi zał. nr 45 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały sprawie    

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./32/2010 z dnia 28.01.2010r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/323/10 stanowi zał. nr 46 do protokołu. 

Ad.13.r.                                                                                                                                                             

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./40/2010 z dnia 17.02.2010r., stanowi zał. nr 47 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały sprawie    

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./40/2010 z dnia 17.02.2010r., Rada 

głosował jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA NR XXXII/324/10 stanowi zał. nr 48 do protokołu. 

Ad.13.s.                                                                                                                                                       

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu (oznaczenie skargi skarżącego) 

l.dz.P.G./74/2009 z dnia 21.09.2009r. stanowi zał. nr 49 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” z Nowogardu 

(oznaczenie skargi skarżącego) l.dz.P.G./74/2009 z dnia 21.09.2009r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR XXXII/325/10 stanowi zał. nr 50 do protokołu. 

Radny Sylwester Górzny zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego K. Lembasa, czy tam gdzie stwierdzono skargi za zasadne 

zostały wyciągnięte konsekwencje w stosunku do tych osób?  

Radny K. Lembas odpowiedział, że Komisja wystąpiła do Starosty o takie 

zorganizowanie pracy w PODGiK-u, aby te nieprawidłowości się nie 

powtarzały. Z informacji Starosty wynika, że Ośrodek został wzmocniony 

kadrowo, aby wszystkie wnioski składane do PODGiK-u były rozpatrywane          

w terminach określonych ustawami.   

Zdaniem radnego Zygmunta Helanda u podłoża tych wszystkich skarg jest 

konflikt na linii petent Przedsiębiorstwo „Geodnow” i PODGiK, a liczba tych 

skarg wskazuje na pewien rodzaj determinacji skarżącego. W związku z tym 

radny zwrócił się do Starosty o przeprowadzenie rozmowy z pracownikami 

PODGiK-u, by dowiedzieć się, czy jest konflikt i czego ona tak naprawdę 

dotyczy.   

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż kilka razy już organizował takie 

spotkania. Jedno takie spotkanie zostało zorganizowane właśnie na wniosek 

Przedsiębiorstwa „Geodnow”, w którym uczestniczyła Pani Zagała – Geodeta 

Wojewódzki i jedna skarga właśnie dot. zorganizowania tego spotkania,                   

a dokładnie mówiąc w jaki sposób zainteresowani zostali powiadomieni                     

o spotkaniu. Starosta stwierdził, że tak naprawdę nie wie co jeszcze może                  

w tej sprawie zrobić. W chwili obecnej Ośrodek został wzmocniony kadrowo                      

i zobaczymy jak dalej będzie.                                                                                  

W dalszej części sesji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił skargi Pana 

Marka Machnickiego, Państwa Cyganko i Pani Danuty Sędłak. Radny 

Lembas dodał, iż miał nadzieję, że Komisja Rewizyjna nie będzie się 

zajmować skargami Pana Machnickiego ponieważ z tą osobą Rada jest jakby 

w konflikcie dlatego, iż Pan Machnicki pozwał z powództwa cywilnego całą 

Radę i Starostę do sądu. Natomiast z opinii radcy prawnego wynika, iż 
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musimy rozpatrywać skargi Pana Machnickiego, które nadal do Rady 

wpływają.    

13.t.                                                                                                                

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Machnickiego                  

z dnia 22 i 19  stycznia 2010r. stanowi zał. nr 51 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie, 

Rada głosował jednogłośnie w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXII/326/10 stanowi zał. nr 52 do protokołu. 

Ad.13.u.                                                                                                            

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Machnickiego                        

z dnia 17 lutego 2010r. stanowi zał. nr 53 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/327/10 stanowi zał. nr 54 do protokołu. 

Ad.13.w.                                                                                                                

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Machnickiego                       

z dnia 09 marca 2010r., stanowi zał. nr 55 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Radny Rafał Torzewski zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego Pani 

Marianny Sokołowskiej-Bloch, czy mogłaby zwrócić się z wnioskiem na 

rozprawie w sprawie pozwania wszystkich radnych przez Pana Machnickiego 

Machnickiego o zbadanie powoda przez biegłego lekarza, czy aby na pewno 

jego stan zdrowia uległ pogorszeniu. 

Radca prawny Marianna Sokołowska-_Bloch odpowiedziała, iż inicjatywa 

dowodowa leży po stronie powoda i to on musi wykazać pogorszenie zdrowia.   

Dodatkowo Radca Prawny poinformowała Radę, iż jak na razie nic w tej 

sprawie się nie dzieje i nie wiadomo na kiedy będzie wyznaczona kolejna 

rozprawa.                        

UCHWAŁA NR XXXII/328/10 stanowi zał. nr 56 do protokołu. 

Ad.13.y.                                                                                                          

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Haliny                      

i Mariana Cyganko stanowi zał. nr 57 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   
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UCHWAŁA NR XXXII/329/10 stanowi zał. nr 58 do protokołu. 

Ad.13.z.                                                                                                   

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Danuty Sędłak z dnia 15 

lutego 2010r. stanowi zał. nr 59 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXII/330/10 stanowi zał. nr 60 do protokołu. 

Ad.14. Informacja z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                                 

w Goleniowie w okresie od 3 grudnia 2009r. do 24 lutego 2010r. stanowi zał. 

nr 61 do protokołu.    

Radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała, czy Zarząd przewiduje zrobienie 

windy w budynku b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie?  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, iż szyb jest sprawny i należałoby 

jedynie wymienić dźwig i uzyskać zgodę na jego zamontowanie.   

Radny Zygmunt Heland zapytał o przedostatni pkt ze str. 2, czy ta 

dotychczasowa stawka oznacza, że my na naszym terenie nie mamy takiej 

samej szkoły i dlatego posiłkujemy się stawką z innego powiatu? 

Pani Renata Chomińska – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

odpowiedziała, że istotnie ta stawka jest wzięta z innego powiatu i jest ona 

tymczasowa ponieważ do tej pory nie mieliśmy technikum uzupełniającego              

i musieliśmy przyjąć stawkę z ubiegłego roku. A od nowego roku będą już 

nowe.  

Następnie radny Z. Heland zapytał pkt 4 ze str. 3 dot. udzielenia 

pełnomocnictwa Pani p.o. Dyr. Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Mostach Krystynie Jaworskiej dlaczego udziela się 

pełnomocnictwa procesowego?  

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, iż jest to pełnomocnictwo 

ogólne, w którym zawiera się również pełnomocnictwo procesowe.  

W dalszej części radny Z. Heland zapytał, czego dot. pkt 2 na str. 4? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż ta darowizna z ANR dot. budynku 

znajdującego się na terenie Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Mostach na rzecz Powiatu.  

Radny zapytał czego dot. pkt 8 na str. 6 czego dot. zmiana w planie 

wydatków w Wydziale Oświaty, Kultury i Sportu? 
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Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, iż te zmiany dot. urealnienia 

wydatków na te cele. 

Następnie radny Z. Heland poprosił o wyjaśnienie pkt 7 ze str. 7 i zapytał, 

czy jest jakieś porozumienie pomiędzy sadem, a Zarządem Powiatu w kwestii 

zawarcia umowy użyczenia lub obniżenia stawki za najem pomieszczeń?   

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż jest podpisana umowa na najem 

pomieszczeń za stawkę 10 zł/m2.  

Następnie radny Z. Heland poprosił o wyjaśnienie zapisu pkt 4 ze str. 9              

w kwestii odrzucenia wniosku o umorzenie kary umownej, jaka to jest 

kwota?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że jest to kwota 4.500 zł. wynikająca                     

z zapisu umowy. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż po sesji 

zostaną radnym rozdane druki oświadczeń majątkowych, które należy złożyć 

do 30.04.2010r. za rok 2009. 

Ponadto Przewodniczący dodał, iż w Biurze Rady znajduje się dokumentacja 

skargowa Pana M. Machnickiego i jeśli ktoś z radnych byłby zainteresowany 

się z nią zapoznać to zaprasza, ponieważ publicznie na sesji nie będzie  

odczytywać tych skarg. 

Ad.15.                                                                                                              

Radni wolnych wniosków nie zgłosili.   

Ad.16.                                                                                                              

Starosta T. Stanisławski poinformował, iż na interpelacje udzieli odpowiedzi 

na piśmie.                                                                                                                                                   

Ad.17.                                                                                                                

Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady                     

W. Kaleczyc o godz. 1405 dokonał zamknięcia XXXII sesji Rady Powiatu                        

w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

 Witold Kaleczyc  

 

Protokołowała:                                                                                                                               

Agata Ostrowska  

Goleniów 30 marca 2010r.  
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